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Enkel fråga till socialnämndens ordförande Gunilla Helmersson (M) 

 
Ang. bemötandet av äldre människor som söker ekonomiskt bistånd i Huddinge 

 

 

I äldreombudsmannens kvartalsvisa rapporter har under den senaste tiden lämnats exempel på 

att äldre och ofta sjuka människor inte blir bemötta på ett önskvärt sätt av 

försörjningsstödsenheten när de tvingas ansöka om ekonomiskt bistånd. Många äldre med 

funktionsnedsättningar har stora svårigheter att uppfylla de krav på underlag socialtjänsten 

ställer på dem. Vidare kan det innebära svårigheter för dem att sitta i telefonkö och att behöva 

komma till socialförvaltningen varje månad och redogöra för sin situation.  

Min fråga är därför till dig som ordförande i Socialnämnden följande 

 

Avser du att vidta några åtgärder för att underlätta för de äldre som tvingas ansöka om 

ekonomiskt bistånd hos försörjningsstödsenheten?  

 

 

 

 

Britt Björneke 

 

Vänsterpartiet 
 

 

 


